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Na temelju članka 18. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Hvara, („Službeni glasnik Grada Hvara“, 
broj: 5/09, 8/09, 1/11, 2/11, 6/13, 10/13 i 08/14), s a s t a v l j a   s e  

Z A P I S N I K 

o radu 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara, 

održane 07. studeni 2016. godine, u Gradskoj loži – „Loggi“ u Hvaru 

Početak sjednice u 08:30 sati. 

Tonski zapis sjednice vijeća je sastavni dio ovog Zapisnika. 

Predsjednik Gradskog vijeća Fabijan Vučetić (u daljnjem tekstu Predsjednik), pozdravlja 
nazočne, te traži da se prozivkom vijećnika utvrdi kvorum.  

N a z o č n i   v i j e ć n i c i:  

Ivana Visković, dipl. učiteljica, Mandica Huljić, Fabijan Vučetić, 

Jurica Miličić mag. iur., Zoran Sansović prof.,  

Katica Vučetić, Nada Jeličić, Aleksandra Borčić. 

Dr. Drago Carić, Teo Jeličić, Tonči Dujmović, Frane Žuvela 

I z o č n i   v i j e ć n i c i: Vinko Ravlić, bacc. oec.  

Predsjednik utvrđuje da je sjednici nazočno 12 vijećnika da postoji kvorum i da Gradsko vijeće 
može raditi u smislu donošenja pravno valjanih odluka i drugih akata iz nadležnosti Gradskog vijeća, 
sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada Hvara i drugim pozitivnim propisima.  

Predsjednik predlaže slijedeći:  

D n e v n i   r e d: 

1. Verifikacija Zapisnika sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara. 
2. Pitanja vijećnika. 
3. Prijedlog Izmjena i dopuna proračuna Grada Hvara za 2016. godinu i projekcije za 2017. i 2018 
godinu. 
4. Prijedlog Odluke o izmjeni  i dopuni Programa socijalne skrbi Grada Hvara za 2016.godinu. 
5. Prijedlog Odluke o izmjeni  i dopuni Programa javnih potreba u kulturi Grada Hvara za 2016. 
godinu. 
6.Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Programa javnih potreba u sportu Grada Hvara za 2016. 
godinu. 
7. Prijedlog Odluke o izmjeni  i dopuni Programa gradnje komunalne infrastrukture za djelatnosti iz 
čl. 30.Zakona o komunalnom gospodarstvu za 2016.godinu za Grad Hvar. 
8. Prijedlog Odluke o izmjeni Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti izu čl. 22 
Zakona o komunalnom gospodarstvu za 2016.godinu za Grad Hvar. 
9. Prijedlog donošenja Strategije razvoja Grada Hvara do 2020. godine i Plana razvojnih projekata 
2016.-2020. Grad Hvar - dodatak Strategije razvoja Grada Hvara do 2020. godine. 
10. Prijedlog odluke o raspisivanju natječaja za stipendiju Grada Hvara. 
11. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja sportsko-rekreacijske zone Šamoreta 
Dolac.  
12. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu. 
13. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra u uvali Malo Zaraće. 
14. Prijedlog Odluke o ukidanje statusa javnog dobra čest. zem. 4566/10 i 4566/11 k.o. Hvar. 
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Na znanje: 

- Odgovor vijećniku Cariću, Šime Šurjak, Služba za komunalne djelatnosti, prostorno uređenje, 
graditeljstvo i zaštitu okoliša 
- Odgovor vijećniku Dujmoviću direktora Nautičkog centra Hvar d.o.o., Ante Buzolića 
- Odgovor vijećniku Miličiću, predsjednika TZ Hvar, Rino Budrović 
- Odgovor vijećniku Vučetiću, direktora Fontik d.o.o., Lovro Tudor 
- Izjava o korištenju sredstava proračunske zalihe u rujnu 2016.g. 

 

Predsjednik vijeća otvara raspravu o dnevnom redu. 

Margita Petrić Hraste: 

- Dopuna dijela dnevnog reda „Na znanje“ s točkom „Izvješće o korištenju sredstava 
proračunske zalihe u rujnu 2016.g.“ 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu o dnevnom redu.  

Predsjednik vijeća stavnja dopunu dnevnog reda na glasovanje. 

Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Dopuna dnevnog reda je usvojena. 
Predsjednik vijeća stavlja dnevni red na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je dnevni red prihvaćen jednoglasno. 

Točka 1. 

1. Verifikacija Zapisnika sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja verifikaciju na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Zapisnik je verificiran jednoglasno. 

Točka 2. 
Pitanja vijećnika. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Ivana Visković: 

- Zemljište za gradskog groblje na Kruvenici? 
- Most kod Amfore nije u najboljem stanju i ograda je ispucana? 

Gradonačelnik: 
- Najveći dio zemljišta za gradsko groblje na Kruvenici je otkupljen i sada smo u fazi izrade 

geodetskog elaborata. 
- Most je u derutnom stanju veći niz godina i sa popločavanjem ide se prema Amfori. I na kraju 

bi se pristupilo uređenju mosta i tako završilo šetnicu s obije strane. 
Aleksandra Borčić: 

- Kada se očekuje pokretanje projekta „Smart citiy“, ako želimo e-zdravstvo i e-školstvo to bi 
bilo jako dobro za pokrivenost grada internetom. 

- Trgovine s diskutabilnom ponudom i sve više pića, te u ponudi nemamo ništa drugo. Drugi 
turistički gradovi imaju prostore ispunjene raznovrsnim dućanima – gdje je tu Hvar? 

- Plaže su dosta neuređene i vidim sa se planiraju napraviti sadržaje za invalide, ali ne vidim sa 
se planiraju napraviti sadržaji za djelu npr. tobogani i sl., žala je evidentno sve manje i manje, 
a sve više ležaljki? 

Gradonačelnik: 
- „Smart city“ valjda smatrate na javni internet – na optičko kabliranje ili na „e-Hvar“ 

pokrivenost bežičnom mrežom prostor grada Hvara!? 
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Aleksandra Borčić: 
- Pilot projekt da se radi kao što je rađeno u Dugoj resi. 

Gradonačelnik: 
- Nije mi poznato što je rađeno u Dugoj resi. 
- Rađeno je da se što više grad Hvar pokrije bežičnim internetom, s time da u špici sezone 

imamo problema jer je broj spajanja veoma velik – do 15.000 u sekundi što opterećuje 
mrežu. 

- Za osnovu školu maksimalno ispunjavamo zahtjeva sukladno proračunu iako nismo osnivači 
i postoje njihovi zahtjevi prema Gradu u pogledu e-dnevnika i novog prostora knjižnice. 

- Hvar ima 4 plaže – bilo je zahtjeva privatnih poduzetnika za postavljanje tobogana, ali pri 
tome moramo prvenstveno misliti na sigurnost kupača. Erodiranje žala je prirodan proces 
koji nama kroz zimu odradi jugo, ali se u sezoni prirodnim putem dio materijala vraća. 
Najgore je na plaži u Pokonjem dolu, gdje se zna donijeti novo žalo. Dio turista ima običaj 
uzimati „piske“ (valutice) kao suvenir. 

- Što se tiče trgovina – ne zna kako bi Grad mogao utjecati na kvalitetu ponude robe u 
trgovinama. Gradskih prostora nema u kojim bi eventualno Grad mogao utjecati na sadržaj 
prodavane robe. 

Tonči Dujmović: 
- Osvrnuo bi se na odgovor nautičkog centra – za carinu se privez ne naplaćuje zbog zakonskih 

pravila, ali bi se trebala naplaćivati kazne kada bi se tu vezivali gliseri, onako kako su to nama 
naplaćivali prije, a sada se tu ne naplaćuju kazne nikome ni domaćima i stranim plovilima. 

- Za Šćikov bok moje je pitanje bilo koliko se naplatilo to mene interesira – pisani odgovor. 
- Auto za redare, kada će dobiti taj auto? 
- Riva - 15. 10. je prošao odavno, a nisu počeli radovi hoće li biti što od toga? 
- Podsitne – ovo što je pala stijena na kuću i cestu i zatvorila tunel, što je s time tko je 

odgovoran, što se događa? 
Gradonačelnik: 

- Predpitanje je bilo za direktora Nautic centra, ja se nadam da će on poboljšati svoj odgovor. 
- Auto za gradske službe – biti će uskoro i u procesu je javne nabave. 
- Za rivu natječaj završen, te smo u fazi roka žalbe i nakon toga bi se trebalo počet raditi. 
- Podstine – loša situacija od prije. Prije pet godina se odlomilo se dio stijene i završio u kući 

našeg sugrađanina. Po svim stručnjacima rudarske i geološke struke situacija se na tom 
terenu pogoršava. Stvari su se intenzivirale kada je investitor Mato Škojo o svom trošku 
angažirao struku i ishodio sve dozvole i studije. Na tom području od strane stručnjaka je 
utvrđeno da postoji domino-efekt ako se ne pristupi kontroliranom rušenju i uklanjaju 
stijene, te postoji opasnost da padne na cestu i tu eventualno ošteti odvodnju prema 
glavnom kolektoru. Nabrajaju se dokumenti ishođeni prije pristupanja radovima. Radi se o 
rizičnom poslu i tu ponekada nešto i naopako i tu je nešto išlo i naopako. Sada je tvrtka Geo-
tehna došla s drugim strojem s kojim će raščišćavati cestovnu površinu i sanirati štetu na kući 
koja je zahvaćena. Dobro je da nije bilo ljudskih žrtava. 

Teo Jeličić: 
- Pitanje voditelju odjela za komunalno gospodarstvo Grada Hvara – da li Grad Hvar ima ikakve 

financijske obaveze prilikom sanacije na području Podstine – vezano za pitanje vijećnika 
Dujmovića i da li je potpisan ugovor mislim o eventualnog oslobađanja od komunalnog 
doprinosa i ako je zašto? 

- Da li je raskinut ugovor o najmu javnog WC-a na Dolcu zbog nepoštivanja bitnih odredaba 
ugovora i ako nije zašto? 
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- Planom rada ovog Gradskog vijeća ponovno nismo izpoštovali 50% predviđenih točaka vrlo 
važnih za funkcioniranje Grada. Nabrojiti ću tri - izvješće o stanju u sportu, izvješće o stanju 
u školstvu i program kulturnih zbivanja u zimskom razdoblju u gradu Hvaru. 

Predsjednik vijeća vezano uz pitanje vijećnika Dujmovića molio bih ponovljeni pisani odgovor od 
strane direktora Nautičkog Centra. 
Gradonačelnik: 

- S obzirom na investiciju dogovoreno je da se prizna komunalni doprinos na navedenoj 
građevinskoj parceli i tome je potpisan ugovor. To smo radili svakome tko je uložio u 
infrastrukturu i litica je po mišljenju stručnjaka prijetila gradskoj infrastrukturi. 

- Za bitnu povredu ugovora o najmu WC-a nije mi poznata, ništa nisam dobio od komunalnih 
redara, ali to ne znači da je povrede možda bilo, provjeriti ćemo. 

- Plan rada Gradskog vijeća – Plan uvijek radimo ambiciozno. Da bi se određene sjednice mogle 
odviti u određenom terminu, moraju uvijek doći materijali, a ako nije odrađeno sada biti će 
odrađeno kada se o tome steknu uvjeti. 

Teo Jeličić: 
- U čl. 3. st. 2. Ugovora o zakupu javnog WC-a za jednu kunu godišnje zbog toga da bi taj javni 

WC radio. U zimskom period u kada je trebao raditi od 07,00 do 12,00 sati svaki radni dan, 
nije radio vikendom, a u ljetnom periodu kada je trebao raditi od 00,00 do 24,00 sata što nije 
radio nikada. Zato smatram da predmetni ugovor treba raskinuti. 

- Što se tiče Podstina mogu se djelomično složiti s Gradonačelnikom, ali s obzirom na situaciju 
s odronom stijenja, da je višestrukim izmjenama plana navedeno područje izuzeto iz 
Prostornog plana kao građevno područje i da je ostavljeno kao vizura koja je vizualno 
upečatljiva s mora, a ne mogu nikako prihvati da su poduzete sve mjere i radnje, jer da su 
iste poduzete teško da bi se ovakva situacija dogodila.  

- Podržavam gradonačelnika koji je kazao da se svi Programi moraju donositi ambiciozno, ali 
iz prethodna tri tromjesečja više od 50% točaka nije ostvareno. 

Doro Abdulmar: 
- Prostorni plan je bio predvidio zabranu gradnje u Podstinama, a je ostalo iz razloga brojnih 

primjedbi i prihvaćeno je da se ne može graditi bez posebnih geotehničkih projekata vezano 
za to. Situacija u Podstinama je opće poznata – radi se o klizištu gdje nikada nije smjela biti 
dopuštena gradnja, ali se gradilo via facti. Najproblematičniji dio je bio iza tunela gdje su bili 
vinogradi i gdje gradnjom su se poremetile podzemne vode i gdje je došlo do klizanja terena, 
pa je kanalizacija pomaknuta nekoliko metara, te je to sada sanirano. Ovo je zadnja preostala 
parcela i na tom dijelu više nema nove gradnje, jer je sve izgrađeno. Problem koji se dogodio 
ovaj put – radi se o opasnom dijelu iznad portala tunela koji je u biti vlasništvo Hrvatskih 
šuma, s kojima je teško naći zajednički jezik oko sanacije navedenog područja, zbog velikih 
financijskih troškova, a s druge strane navedena stijena je prijetila gradskoj infrastrukturi. 
Dakle, privatni investitor je obavio radove sanacije na tom dijelu i to će mu biti priznato u 
komunalni doprinos kada bude obračunat. 

Gradonačelnik: 
- Nemam saznanja, ali to ne znači da to nije tako. Ugovor je i tako pri kraju, pa ga Gradsko 

vijeće neće produljiti. 
- Poduzete su radnje predostrožnosti, jer da nisu bila bi oštećena komunalna infrastruktura. 
- Ovo bi se dogodilo u Podstinama, ionako u nekoliko slijedećih godina po mišljenima 

stručnjaka. 
Liljana Caratan Lukšić: 

- Glede sanacije eventualno nastale štete, da Grad nema dužnost naknade štete, jer Grad 
sudjeluje samo od visine određenog komunalnog doprinosa. 
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Nada Jeličić: 
- Što je s cestom za Grablje? 
- Pisani odgovor – što je grad učinio glede opskrbe paklenskih otoka? Ja sam u kontaktu s gosp. 

Grgičevićem  saznala da je u planu Hvarskog vodovoda i da se samo čeka odgovor Grada. 
Gradonačelnik: 

- Voda – ovo je pitanje bilo postavljano u vijećnici. 
- Cesta Malo Grablje – Velo Grablje – vrlo star zahtjev Mjesnog odbora Velo Grablje i sada se 

traži odvodnja i sva prateća prometna infrastruktura. U planu je „hladni“ asfalt da se prenese 
na cestu Velo Grablje, a novac je u rebalansu 650.000,00 kuna. 

Doro Abdulmar: 
- Voda za Paklene otoke je išla je prvotno na našu inicijativu. Bile su dvije opcije – izabrali samo 

ovu što je išla preko Križnog rata sve do Sv. Klementa, sada je izrada projekata koje zajedno 
financiraju Hvarski vodovod i Grad Hvar. 

- Za cestu za Velo Grablje idejni projekt je napravljen, onda idemo na suglasnosti, pa na 
dozvolu i izvedbeni projekt, a onda sve ovisi o proračunu. 

Frane Žuvela: 
- Cesta za Sv. Nedjelju da li radovi počinju, iako znam da je to ingerencija Županijske ustanove 

za ceste, međutim vjerujem da bi Grad trebao biti bolje informirana i nas upoznati s time? 
- Razvoj Sportskog centra – da li je bilo sastanka odbora, da li ima kontakata s DUUDI-jem i s 

Hrvatskim šumama? 
- Turističko vijeće se nije sastalo više od godinu dana – g. Stella govori da je turističko vijeće 

nevažeće, a u Ministarstvu turizma su iznenađeni da nema izbora turističkog 
direktora/direktorice? Odgovor da je sve u redu ne zadovoljava. 

Gradonačelnik: 
- O putu za Sv. Nedjelju sve znamo kako je taj put nastao, u koje svrhe je nastao i u kojem 

profilu. Mijenjali smo lokacijsku dozvolu jer je netko zaboravio u prometnicu podstavu 
strujnog kabela i na tome je stalo. Vrijednost projekta te županijske prometnice je 20 milijuna 
kuna. U medija se pojavilo da se ta pometnica preprojketira i da će onda koštati 10 milijuna 
kuna. Ja ne znam da li građanima Sv. Nedjelje i njihovim gostima treba prometnica od prije 
50 godina i dok sam ja Gradonačelnik zalagati ću se za puni profil prometnice od 20 milijuna 
kuna. U kuloarima - da bi se eventualno uložilo u 3 milijuna kuna da bi se ljudima zamazalo 
oči i da se kaže „ajmo raditi“. Ono što je važno jest da ljudi na toj prometnici ne lome svoja 
vozila i u tu svrhu s vremena na vrijeme odradimo hitnu intervenciju, koja kratko traje jer 
kiša ispere površinski sloj. 

- Razvoj Sportskog centra – niz zahtjeva – radite projektu dokumentaciju i lokacijsku dozvolu i 
onda je lakše doći/dobiti zemljište. 

- Razne dopise sam dobio od Ministarstva turizma i dok dođe taj dopis mi ćemo taj posao 
odraditi do kraja. 

Doro Abdulmar: 
- Slažem se s Gradonačelnikom da se ta cesta radi u punom profilu i dosta je toga pokušano 

da se ta cesta pretvori u nešto drugo. Godinama je trebalo da se navedena cesta klasificira 
kao županijska cesta. Došli smo bili do projekta i početnih sredstava od 9 milijuna kuna, ali 
promjenom direktora Županijske uprave za ceste sve je stalo. Županijskoj upravi za cesta 
poslali smo cca 10 dopisa i na jedno nismo dobili nikakav odgovor. 

Frane Žuvela: 
- Zadnje Turističko vijeće je bilo 11. studeni 2015.g. radi se sada o godini dana. Put u London, 

tko ga je odobrio, kako je financiran i je li to u skladu sa zakonom? 
- Sportski centar – gdje je sa lokacijskom dozvolom, odbor za Sportski centar, korespondencija 

sa DUUDI-jem neka se dostavi u pisanom oblikom i da vidimo gdje je zapelo? 
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Gradonačelnik: 
- Problem u komunikaciji s Županijskom upravom za ceste i za jedan nepregledni zavoj za koji 

se borim od početka mandata, ali bez njih ništa ne mogu. 
- Ista je stvar i sa DUUD-ijem. Imate danas prvi dokument, a to je Urbanistički plan uređenja 

sportskog centra i kada dođemo u Zagreb s jednim takvim dokumentom biti će sve mnogo 
lakše. 

- Odlazak u London odobrilo je Turističko vijeće na zadnjoj sjednici i ne pada mi napamet činiti 
nešto što turističko vijeće nije odobrilo. 

Drago Carić: 
- Dobio sam odgovor na pitanje parkinga – pri obilasku terena uočeno je glomazno 

klimatizacijsko postrojenje koje se ne može ukloniti, rampa, podignut zid, šuta je nabacana. 
Je li uredovalo komunalno redarstvo – je li pisana kakva prijava. 

- Za Bateriju – spomenik nulte kategorije – sudski postupak je okončan i baterija je u 
raspadanju. Da li se obratiti Ministarstvu kulture – tražiti skrbništvo, to je ipak spomenik. 
Vezano uz to tvrđava Baterija se može dati nekome, a Hotel Dalmacija i Biskupska kuća u 
Uvali Garška se ne može vraćati našim građanima. 

- Agonija s Hrvatskim šumama i DUUDI-ju već 8 godina. Ako tako nastavimo proći će i EU 
fondovi. 

Gradonačelnik: 
- Služba je napisala da će poduzeti sve pravne korake, što bi jedan Grad koji poštuje zakon 

trebao učiniti – uzet macu i sve „iztriskat“. Mi smo sa Sunčanim Hvarom sudske sporove sve 
riješili. 

- Što se tiče Baterije – u trenutku kada ste postavili pitanje Baterija je bila u postupku, sada 
više nije. Rekli ste da se radi o dugogodišnjem sporu, na što Vam mogu odgovoriti da je taj 
spor nisam započeo. 

- Bilo je govora o Sportskom centru, a Vi sada govorite o Zdravstvenom centru. Ljudi su me 
savjetovali da se ide preko lokacijske dozvole. 

Drago Carić: 
- Da li je prema Sunčanom Hvaru ide tužbe ili sudski spor. Bolje spriječiti nekog liječiti. 

Gradonačelnik: 
- Odgovor je ne – to je krajnja mjera i ide niz razgovora i ne bih tužio, ako se ne mora. 

Točka 3. 
Prijedlog Izmjena i dopuna proračuna Grada Hvara za 2016. godinu i projekcije za 2017. i 2018. 
godinu. 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. 
Ita Pavičić: 

- Ministarstvo regionalnog razvoja i evropskih fondova je obavijestilo da je prihvaćen projekt 
„Hvar – tvrđava kulture“ u dobili smo 3.355.656,250,00 kuna nepovratnih sredstava. 

Predsjednik vijeća poziva Krešimira Budišu da prezentira projekt „Hvar – tvrđava kulture“. 
Krešimir Budiša, direktor Uhy savjetovanje d.o.o. izlaže projekt „Hvar – tvrđava kulture“ s 
prezentacijom. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Nada Jeličić: 

- Predlažem amandman 190.000,00 kuna prebace na pomoći osnovnoj školi i da se uzme s 
prigodne proslava i svečanosti da se smanji 190.000,00 kuna. U osnovnoj/srednjoj školi 
konstantno nedostaje prostora i izgradnje prostora knjižnice - Županija iako je osnivač nema 
uvijek dovoljno sredstava. 
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Katica Vučetić: 
- Sredstva za gradsku knjižnicu za šahovski klub u osnivanju – radi se o dva šahovska programu, 

prijenosnom računalu i 15 šahovskih garnitura sa satovima sve u iznosu od 23.000,00 kuna, 
pa molim Službu da iznađe sredstva za ovu svrhu. 

Teo Jeličić: 
- I danas smo s ove govornice kako vijećnici upozoreni da neizglasavanje izmjena i dopuna 

proračuna zaustavlja određene projekte. 
- Vratiti ću se na svečanu sjednicu Gradskog vijeća kada je Gradonačelnik prozvao vijećnike da 

su zaustavili projekte i razvoj grada Hvara i da snosimo krivicu za to i onda je rekao da poziva 
na zajedništvo. 

- Nismo dobili  poziv od gradske vlasti da razmotrimo stavke i projekte koji su unutra navedeni. 
Pozivamo se na odgovorno upravljanje sredstvima iz ovog proračuna. I danas je spomenuto 
da se navedena stijena koja se urušila na zemljištu Hrvatskih šuma odnosno države, pa ako 
je tome tako onda i država treba sudjelovati u sufinanciranju sanacije. 

- A sada konkretno – u izmjenama i dopuna proračuna brisali smo stavku sanacija odlagališta 
otpada grada Hvara. 01. 01. 2017. stupa na snagu odluka koju je RH potpisala s Europskom 
unijom, jedinice lokalne samouprave dolaze u opasnost da plaćaju kazne zbog 
nepripremljenosti njihovih odlagališta. Izbrisali smo stavku od izvršne vlasti od 2.000.000,00 
kuna i raspoređujemo ih na neke druge stavke. 

- Predlažem da se briše stavka od 600.000,00 kuna za kupnju nove trave na igralištu u Križnoj 
luci, to iz razloga koliko god sam pokušao nisam uspio dobiti elaborat, dopis od strane 
nogometnog kluba. U razgovorima sam otkrio da su ljudi podijeljeni unutar nogometnog 
kluba, a pojedinci su rekli zašto ulagati u „mrtvaca“, kad to igralište neće biti adekvatno za 
igru, a i danas se vodila rasprava o Sportskom centru. Pozivam i voditeljicu Službe za 
društvene djelatnosti je li upoznata s ovim projektom i je li dobila ikakav dopis uz ovaj projekt 
i je li Odbor za Sport i kulturu raspravljao o ovome. Predlažem da se tih 600.000,00 kuna 
prebaci na poziciju sanacije postojećeg odlagališta otpada kako bi barem započeli projekt 
koji smo bili dužni napraviti do kraja ove godine. 

Drago Carić: 
- Predlažem amandman da se Crvenom Križu poveća iznos za 40.000,00 kuna, a sredstva da 

se skinu s kulture ili s pozicije zdravstva. 
Katija Vučetić: 

- Pismeno u Službu nije ništa došlo. 
- Koliko mi je poznato Gradonačelnik je bio na sastanku s predstavnicima Nogometnog kluba 

Hvar i rezultati tog sastanka dobili te u materijalima za prošlu sjednicu. Koliko mi je poznato 
povjerenstvo nije se raspravljalo o toj temi, ali se Povjerenstvo sastaje sljedeći tjedan pa će 
ovo biti i jedna od tema slijedećeg tjedna. 

Margita Petrić Hraste: 
- Za osnovnu školu povećanje stavke 190.000,00 kuna, a smanjiti na Programu 1002 prigodne 

proslava, potrebno je prijedlog još specificirati na koji se računski dio će se smanjiti, jer je ta 
stavka u većini ostvarena i sastoji se o tri računa. 

- Što se tiče prijedloga vijećnika Jeličića – smanjenje na stavci za sanaciju odlagališta je iz 
razloga što nema uvjeta da se ta stavka ostvari do kraja godine. 

- Što se tiče prijedloga vijećnice Vučetić – u dijelu povećanje rashoda kod knjižnice. 
- Amandman vijećnika Carića – je provediv jer je na A101602 ostalo 60.000,00 kuna i to bi se 

moglo učiniti. Molim pet minuta pauze radi usuglašavanja. 
Predsjednik vijeća određuje da će se nastaviti s raspravom i kada se rasprava završi da se dostave 
pisani amandmani radi usuglašavanja. 
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Frane Žuvela: 
- Očekujemo još 11 milijuna kuna na prihodovnoj strani, je li to realno obzirom da su većina 

prihoda ostvarena? 
Aleksandra Borčić: 

- Gdje će 950.000,00 kuna koje se neće utrošiti na sanaciju odlagališta otići?  
- Interesira me je li sadašnja travica na nogometnom igralištu zdravstveno ispravna i gdje će 

djeca trenirati dok se ne sagradi Sportski centar. 
Nada Jeličić: 

- Amandman da se izmjeni u programu 1002 na računu 323 smanji 130.000,00 kuna i na 
računu 329 smanji za 60.000,00 kuna i da se prebaci za pomoć Osnovnoj školi, a ako nije 
moguće da se učini kao u prijedlogu vijećnice Vučetić, da Služba iznađe pogodne stavke. 

Teo Jeličić: 
- Trava i igralište – mi nemamo elaborat, nemamo mišljenje Službe za kulturu i Odbora za 

sport, a trebali bi tu stavku izglasati ili neizglasati i pozivam Gradonačelnika da li ostaje pri 
stavci ili ne. 

Gradonačelnik: 
- Podsjećam da se ovdje izglasava rebalans. Ostvario se višak prihoda i on se investira u 

infrastrukturu. 
- Rok travi je istekao i treba je zamijeniti, a ako to ostavimo o izgradnje Sportskog centra onda 

to utječe na zdravlje sportaša koji tamo koriste teren. 
- Treba voditi računa o tajmingu radi izvedbe radova. 
- Za povećanje Crvenom Križu – nije obrazloženo zašto? 
- Daljnjih 190.000,00 kuna za Osnovnu školu čiji je osnivač Županija, što me čudi. Na računu 

za obje škole je ostalo novaca koji nisu povučeni, kada će realizirati traženi iznos? Mislim da 
do kraja godine ne može realizirati traženu svotu.  

- Hvar&D nije bio moguć bez Grada Hvara. 
- Rebalans proračuna služi investiciji u infrastrukturu. 

Nada Jeličić: 
- Sredstva na računu će se povući do kraja godine. 
- Za prostor knjižnice je sve spremno i biti će spreman i očekuju se sredstva da bi se moglo 

krenuti i krenulo bi s izvođenjem radova. 
Teo Jeličić: 

- U pauzi koja će uslijediti bilo bi dobro da nam sve gradske službe dostave papire uz projekt 
izmjene travice na nogometnom igralištu. Elaborat da je trava neuvjetna za igranje, pisani 
zahtjev Nogometnog kluba, nepostojeće zaključke i odluke Odbora za sport i čemu bi mi sada 
trebali raspravljati. 

- Imamo samo jednosmjerno ili ovako ili nikako, hajmo se dogovoriti ne može. Vijećnici će 
saznati kada dobiju materijale. 

- Milijun i pol kuna nije malo i da li mi dobijemo adekvatnu stvar. 
- Da li je realno da li će 11 milijuna kuna će se uprihoditi u ovih mjesec i pol dana? 
- Neoprostivo je da povećanje od dva milijuna kuna u rebalansu prošlo bez mišljenja odbora 

za financije. 
Margita Petrić Hraste: 

- Još nedostaje do ostvarenja prihodovne strane 10.413.362,00 kune, a od pomoći je planirano 
cca 7.000.000,00 kuna od Ministarstva kulture koji se isplaćuje krajem godine. 

- Ostalo je cca 3.000.000,00 kuna koje će Grad naplatiti. 
- Odgovor vijećnici Borčić – nije stvorila razlika sredstava, jer nema mogućnosti ostvariti 

pomoć za tu stvar. 
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- U novom zahtjevu Osnovne škole za proračun 2017. knjižnica je projekt koji bi Grad Hvar 
mogao financirati, iz toga se može zaključiti da je to zahtjev za slijedeću godinu. Također, 
potrebno je prikupiti tri ponude za postupak javne nabave i izvršiti ugovor u 2016.g. 

- Nogometni klub je tražio da bude uvršten u natječaj krajem ožujka 2016.g. s iznosom od 
milijun kuna, ali kako je natječaj bio do 300.000,00 zahtjev je odbijen. 

- U Grad je došlo tri ponude – tri izvođača vezano za sanaciju umjetne travice. 
Drago Carić: 

- Travica mora biti zdravstveno i ekološki ispravna i to je moj uvjet da dignem ruku za to. 
- Štetna isparavanja od ispuna za travicu koja se radi od recikliranih guma i to ovisi koja se 

travica kupuje. Kada je vruće imamo štetna isparavanja benzen, furan i dioksin i na sjeveru 
travicu polijevaju vodom. 

- Što se tiče pomoći Crvenom Križu radi se o zdravstvenom programu – bolesnima i 
zdravstvenom programu rada s kroničnim bolesnicima. 

Aleksandra Borčić: 
- Nisam spomenula kancerogena – nego zdravstveno ispravna. 
- Što će biti sa djecom – dali će ona i dalje biti na tom terenu ili će to biti zatvoreno? 

Ivana Visković: 
- Promjena travice je važna radi djece, kasnije se može prebaciti na igralište Sportskog centra. 

Frane Žuvela: 
- Moglo bi se s travicom planirati unaprijed i u prvotni proračun. 
- Zašto smo dovedeni pred gotov čin. 
- Zašto uložiti 2.000.000,00 kuna + PDV što je 1/5 buduće investicije u Sportski Centar. 
- Zašto se ovo stavlja u rebalans, a nije planirano u proračunu. 

Gradonačelnik: 
- Jedno su neformalni razgovori, a drugo su službeni sastanci. 
- Život ide dalje i kada su se stekli uvjeti, tada sa realiziraju sredstva. 
- Ide se na natječaj po javnoj nabavi. 
- Odgovor Nadi Jeličić – javna nabava iznosi 30 dana plus 15 dana za žalbu i neće se realizirati 

u 2016.g.. 
- Nije mi poznato od ravnateljice Crvenog Križa za te dodatne potrebe i aktivnosti i pitanje 

hoće li ih realizirati do kraja godine. 
Teo Jeličić: 

- Cifru od 1.600.000,00 kuna saznali smo iz prijedloga izmjene i dopune proračuna. 
- Ako ne možemo provest natječaj za školu, kako ćemo provest natječaj za travicu isti je 

princip. 
- Ako je njihova prijava bila u ožujku 2016. zašto o tome nismo raspravljali u rebalansu za 

proljeće. Dovedeni smo pred svršen čin, uzmi ili ostavi. 
- 260.000,00 kuna koji mi želimo platiti za smještaj i prehranu policajaca u gradu Hvar, ja 

rezultat njihovog rada nisam vidio. 
- Bilo nam je obećano da će nam se podastrijeti ugovori za proslavu Nove Godine i to nismo 

dobili. 
Gradonačelnik: 

- Kada su se stekli novci u proračunu za odraditi igralište, ono je vama predloženo na 
izglasavanje. 

- Na temelju tri ponude radi se javna nabava. 
- Grad Hvar posjeduje službenike koji se bave javnom nabavom i to je za Grad na vrijeme, dok 

pretpostavljam da za Školu neće biti vremena za realizirati do kraja 2016, uz dužno 
poštovanje. 
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Nada Jeličić: 
- Ja mogu tvrditi da je Osnovna škola spremna i ta će to biti gotovo do kraja godine, kao što i 

vi tvrdite za travicu. 
Lovro Tudor: 

- U ime nogometnog kluba Hvar mogu reći da treniram 150 djece u školi nogometa. 
- Molim u ime djece i njihovih roditelja da se prihvati rebalans, jer je rok terenu istekao i rupe 

su i djeca praktički igraju na šoderu. 
Teo Jeličić: 

- Može li se raspravljati bez mišljenja odbora za financije? 
Liljana Caratan Lukšić: 

- Odbor za financije savjetodavno tijelo može dati svoje mišljenje i Vijeće ga nije dužno 
prihvatiti. 

Margita Petrić Hraste: 
- Odbor za financije prima materijale kao i vijećnici još više. 
- Čita ovlasti Odbora financije iz Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Hvara. 

Ivo Pavičić – član odbora za financije: 
- Odbor za financije je savjetodavna služba vijeća. 
- Dobili smo nova sredstva i to je dobro. 

Margita Petrić Hraste: 
- Čl. 73. poslovnika kazuje da prijedlog će razmatrati Odbor za proračun i financije, a ne da 

mora to razmatrati. 
Predsjednik vijeća: Odbor za proračun i financije je razmatrao prijedlog izmjena i dopuna proračuna 
i dao je pozitivno mišljenje što ste čuli od odbora za proračun i financije. 
Margita Petrić Hraste: 

- Osvrt na amandmane: 
- Amandman Nade Jeličić da se poveća 190.000,00 kuna program 1021 za aktivnost A 102101  

pomoć osnovnim školama na računu 366 i da se smanji na programu 1020 za prigodne 
proslave, A10 201 na računu 323 130.000,00 kuna i na računu 329 60.000,00 kuna.  

- Amandman Tea Jeličića da se poveća za 600.000,00 kuna na programu tekući projekt 
1009102 pomoć komunalnom za sanaciju odlagališta i reciklažnog dvorišta na računu 386, a 
da se smanji u cijelosti kapitalni projekt 101704 dodatno ulaganje u nogometni teren na 
računu 451 za 600.000,00 kuna  

- Amandman Drage Carića da se poveća za Aktivnost A 102206 pomoć Crvenom Križu za 
40.000,00 kuna, a smanji na stavci 10 16 02 pomoć za zdravstvo račun 366 za 40.000,00 kuna 

- Prijedlog da gradonačelnik izmijeni svoj prijedlog vijećnice Vučetić da se poveća sredstava za 
knjižnicu za 23.600,00 kuna, te da se iznađe odgovarajuće stavke koje će se smanjiti. 

Predsjednik vijeća određuje pauzu. 
Nastavak u 11,48 sati. 

Margita Petrić Hraste: 
- Gradonačelnik je razmotrio tri amandmana i jedan prijedlog i mijenja svoj prijedlog kako 

slijedi: 
- Amandman Tea Jeličića je prihvaćen u dijelu smanjenja za nogometno igralište, a 

Gradonačelnik smatra da nije potrebno povećanje na stavci za sanaciju odlagališta jer se to 
neće odraditi do kraja godine. 

- Prihvaćen u dijelu povećanja od 190.000,00 kuna za pomoć Osnovnim školama, ne prihvaća 
se u dijelu smanjena na stavci prigodne proslave jer su te stavke uglavnom istrošene, a 
smanjenje na stavci dodatno ulaganje na nogometno igralište ostavilo je dovoljno sredstava.  
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- Prihvaćen je amandman vijećnika Carića za povećanje za Crveni križ za 40.000,00, ali bez 
smanjenja za zdravstvene organizacije, jer je mogućnost da se jave dodatne potrebe do kraja 
godine, a ostalo je dovoljno sredstava od smanjenja za nogometno igralište. 

- Prihvaćen je prijedlog vijećnice Katice Vučetić za ulaganje u šahovsku opremu i sitni inventar 
na stavci Gradske knjižnice, jer ima dovoljno sredstava od smanjenja za nogometno igralište. 

Margita Petrić Hraste: 
Gradonačelnik je razmotrio tri amandmana i jedan prijedlog i svoje prijedlog Izmjena i dopuna 
proračuna Grada Hvara za 2016.godinu mijenja u slijedećem: 

- Da se u kapitalnom projektu K 1017 04 – Dodatna ulaganja u nogometno igrališta Križna  luka 
smanji iznos za 600.00,00 kuna, odnosno da iznosi 0,00 kuna,  

- Da se u aktivnosti A 1021 01-Pomoć osnovnim školama, na računu 366 poveća iznos za 
190.000,00 kuna, 

- Da se u aktivnosti A 1022 06- Pomoć Crvenom križu GD Hvar, na računu 381 poveća iznos za 
40.000,00 kuna, 

- Da se u glavi 00103-Gradska knjižnica i čitaonica Hvar poveća iznos za 24.000,00 kuna i to: 
a) Na računu 322- Rashodi za materijal i energiju za 8.000,00 kuna, 
b) U  tekućem projektu T 3001 02-Kupnja knjižne građe i opreme, na računu 422- 

Postrojenja i oprema za 13.000,00 kuna te na računu 426 za 3.000,00 kuna, 
- Da se za 346.000,00 kuna smanji prihodovna strana prijedloga na računu 611- Porez i prirez 

na dohodak. 
Izmijenjeni prijedlog bi glasio :  
- Ukupni prihodi i primici 43.840.300 kuna odnosno ukupno povećanje za 1.922.600 važećeg 
Proračuna, 
- Ukupni rashodi i izdaci: 49.794.690 kuna odnosno ukupno povećanje za 1.987.600 kuna važećeg 
Proračuna. Razlika od 5.594.390 kuna pokriva se iz viškova prethodnih godina 
Teo Jeličić: 

- Prihvaćam ovakvi prijedlog gradonačelnika i apeliram na gradonačelnika, Službu za 
društvene djelatnosti i NK Hvar da nam priprave cjelokupnu dokumentaciju prilikom 
izglasavanja proračuna kako bi istu mogli i prihvatiti. Povlačim svoj amandman. 

Nada Jeličić: 
- Obzirom da je moj amandman primljen/prihvaćen priliko izmjene prijedloga rebalansa, 

povlačim svoj amandman. 
Drago Carić: 

- Povlačim svoj amandman. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Hvara s 
izmjenama i dopunama kako je to iznijela Margita Petrić Hraste. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je izmjena i dopuna Proračuna Grada Hvara usvojena. 

Točka 4. 
Prijedlog Odluke o izmjeni  i dopuni Programa socijalne skrbi Grada Hvara za 2016.godinu. 
Nela Rakić Paduan izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0 
Prijedlog  je prošao. 
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Točka 5. 
Prijedlog Odluke o izmjeni  i dopuni Programa javnih potreba u kulturi Grada Hvara za 2016. godinu 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. Za knjižnicu je povećano za 24.000,00 kuna. Ukupna 
sredstva u kulturi za 2016. se mijenja na iznos 12.327.750.00 kuna. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog s izmjenama na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0 
Prijedlog  je prošao. 

Točka 6. 
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Programa javnih potreba u sportu Grada Hvara za 2016. godinu 
Margita Petrić Hraste izlaže kao u materijalima. Briše se iznos od 600.000,00 namijenjeno za 
dodatno ulaganje na nogometnom terenu, tako da je konačni prijedlog manji za 600.000,00 kuna, 
tj. iznosi 1.380.000,00 kuna. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0 
Prijedlog  je prošao. 

Točka 7. 
Prijedlog Odluke o izmjeni  i dopuni Programa gradnje komunalne infrastrukture za djelatnosti iz čl.    
30. Zakona o komunalnom gospodarstvu za 2016.godinu za Grad Hvar. 
Šime Šurjak izlaže kao u materijalima. 
Frane Žuvela: 

- Biciklistička staza za Velo Grablje. 
Šime Šurjak: 

- predviđena je i biciklistička staza i to je bio glavni projektni zadatak. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0 
Prijedlog  je prošao. 

Točka 8. 
Prijedlog Odluke o izmjeni Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti izu čl. 22 
Zakona o komunalnom gospodarstvu za 2016.godinu za Grad Hvar. 
Šime Šurjak izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog  je prošao. 

Točka 8. 
Prijedlog donošenja Strategije razvoja Grada Hvara do 2020. godine i Plana razvojnih projekata 
2016.-2020. Grad Hvar- dodatak Strategije razvoja Grada Hvara do 2020. godine. 
Ita Pavičić izlaže kako u materijalima. 
Adela Duboković – voditeljica LAG-a Škoji: 

- Važnost posjedovanja ovakvog dokumenta. 
- EU fondovi su tema o kojoj se mnogo govori, a ne zna se koja mjerila se trebaju ispuniti za 

uspješno apliciranje. 
- Predlaže usvajanje ove Strategije razvoja Grada Hvara do 2020. – podloga za apliciranje na 

fondove EU. 
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Nada Jeličić – predsjednica povjerenstva za izradu strategije: 
- Zamjerka povjerenstva je da nitko nije znao za izradu Plana razvojnih projekata kod dodatnog 

dokumenta uz Strategiju. 
- Udruženje obrtnika je iniciralo izradu Strategije zbog nedostatka interesa bivšeg 

gradonačelnika. 
- Sadašnji gradonačelnik je samo trebao preuzeti proces izrade po participativnoj metodologiji 

koji podrazumijeva uključivanje svih relevantnih čimbenika u izradu i provedbu Strategije. 
- Analiza stanja, strateško opredjeljenje i razvojni projekti 
- Od 2013. g. kada se počelo s izradom i završilo koncem 2016.g. 
- Bilo koja Strategija, pogledajte na internetu, počinje riječju gradonačelnika/nice, samo naša 

ne. 
- Povjerenstvo se pozitivno očitovalo na Strategiju jer je uvjet za apliciranje na EU fondove. 
- Dvije dopune predlaže se da se svake godine izvrši evaluaciju stanja i da povjerenstvo ostaje 

aktivno kao mehanizam praćena provedbe Strategije. Akcijski plan radi povezivanja s 
proračunom. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Teo Jeličić: 

- Mali prigovor izvjestiteljima dobar dio vremena su potrošili na nužnost usvajanja, ne znam 
što ih je navelo na to da mi ovu strategiju ne bi smo usvojili. 

- Tekst Strategije je bolji u analizi, nego u zaključcima i pravcima djelovanja. 
- Na više mjesta s spominje Gradsko poglavarstvo koje više ne postoji. 
- Na više mjesta je izrađivač upozorio da je za realizaciju ove Strategije bitno treba poboljšati 

rad gradske uprave tj. da nije dorasla ovakvom zadatku. 
- Plan razvojnih projekata – plan vrlo ambiciozan predviđamo započinjanje radova u iznosu od 

cca 520.000.000,00 kuna do 2023.g., tj. po godini u sedam godina cca 75.000.000,00 kuna. 
- Plan razvojnih projekata treba dobro pročešljat, jer se neki preklapaju odnosno poništavaju. 
- Mijenjati vid turizma, više kulturnog i gastronomskog, a manje tzv. party turizma. 
- Strategija razvoja turizma samo 200.000,00 kuna. 
- Tvrđava Poljun – nositelji projekta Grada Hvar i da li se promijenilo što u vlasničkoj strukturi 

ili je tu još Geološki fakultet. 
Frane Žuvela: 

- Lijenost je jedan od sedam smrtnih grijeha. 
- Gospoda izrađivači su dolazili po par puta, a naišli na mlak odgovor Službi. 
- Veća vremena je izgubljena u „govoru sa zidom“. 
- Onda su se istovarile svi projekti težine cca 510 milijuna kuna, ali se pitam da li je to izvedivo 

obzirom na naše investicije. 
Nada Jeličić: 

- U razvojne projekte uvrstiti plan opskrbe vodom Paklenskih otoka. 
Aleksandra Borčić 

- Starenje stanovništva, pitanje buduće skrbi za te ljude. 
- Najviše nezaposlenih osoba u dobi od 20 do 24 godina. 
- Struktura zaposlenih treba se pomaknuti s ugostiteljskih zanimanja na ostala koja bi mogla 

pridonijeti boljitku grada. 
- Porast broja poduzetnika i pad veličine investicija – pitam se zašto? 
- Nedostatak medicinskih ustanova i infrastrukture. 

Drago Carić: 
- Zdravstveni centar – 190.000.000,00 kuna – javno-privatno partnerstvo koji oblik? 
- Sportski centar – dvorana na Dolcu – otkup zemljišta je toliki koliko bi koštala dvorana. 
- Križna luka – lučica, plaža, dječje igralište, lukobrani, pontoni i oborinski kanali 



14 
 

- Dnevni boravak za kuću u vlasništvu Grada Hvara. 
- Heliodrom – nema ga u Strategiji, a bilo je govora. 

Ita Pavičić: 
- Obuhvatiti sve projekte, pa ako se otvori može se realizirati. 
- Zdravstveni centar je u županijskim planovima. 
- Za Poljun je vlasnički na Grad, a posjed na Geološkom fakultetu. 
- Nije prepisan, već e taj materijal došao iz službe – baza projekata je potekla iz Službe. 
- Predlaže se zgradu za cijelu upravu Grada radi učinkovitijeg djelovanja. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja Strategiju na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Strategija Grada Hvara do 2020. godine je usvojena. 

Točka 10. 
Prijedlog odluke o raspisivanju natječaja za stipendiju Grada Hvara  

Nela Rakić Paduan izlaže kao u materijalima. 
Ivana Visković: 

- Osvrt na pravilnik – treba stipendirati deficitarna zanimanja. 
Nela Rakić Paduan: 

- Pravilnik o stipendiranju učenika i studenata na poznaje deficitarna zanimanja. 
- O HZZ-a je zatraženo izvješće o deficitarnim zanimanja u gradu Hvar, a oni su odgovorili da 

nemaju takvu evidenciju o Gradu Hvaru, već samo podatke za otoke Brač, Hvar i Vis kao 
cjelinu. 

- Ako bi vijećnici htjeli da se u Pravilnik uvrsti deficitarna zanimanja, to se može učiniti 
izmjenom pravilnika. 

Nada Jeličić: 
- Slažem se vijećnicom Visković. 
- Smatram da bi se onda trebalo povećati iznos stipendije, te upoznati s time Osnovu i Srednju 

školu da bi se onda možda određeni učenici odučili za ta zanimanja. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-1. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog prošao. 

Točka 11.  
Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja sportsko-rekreacijske zone Šamoreta Dolac. 
Doro Abdulmar izlaže kao u materijalima. 
Teo Jeličić: 

- Zona R1 je li to Mola Garška ili sve zahvaća sve to. 
Doro Abdulmar: 

- Ne, radi se samo o obuhvatu u Šamoreta dolac. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja na prijedlog glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog je prošao. 

Točka 12. 
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu. 
Doro Abdulmar izlaže kao u materijalima. 
Frane Žuvela: 

- Predlaže da se više honoriraju proizvodne djelatnosti do 70% popusta na komunalnom 
doprinosa. 

Doro Abdulmar: 
- Svrha komunalnog doprinosa da se financira zajednička infrastruktura. 
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- Pitanje novih područja – komunalni doprinos za neizgrađeno građevinsko zemljište. 
- Služba prihvaća prijedlog vijećnika Žuvele. 

Teo Jeličić: 
- Slažem se s Dorom Abdulmarom da bi sve izmjene i dopune morali uobličili u jednu odluku. 
- Da nije zatraženo mišljenje od Grada Krka koji je polako postao uzor na ovom području. 

Doro Abdulmar: 
- Pogledali smo i Krk. 
- Ali smo mi stavili samo one koji su podržavali naš prijedlog. 
- U budućnosti, ako bude potrebno može se mijenjati. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog iz izmjene vijećnika Žuvele na glasovanje 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog prošao. 

Točka 13. 
Prijedlog Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra u uvali Malo Zaraće. 
Šime Šurjak kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -9, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog prošao. 

Točka 14. 
Prijedlog Odluke o ukidanje statusa javnog dobra čest. zem. 4566/10 i 4566/11 k.o. Hvar. 
Liljana Caratan Lukšić kao u materijalima. 
Teo Jeličić: 

- Može se pojasniti na koji se dio odnosi da li se radi o dijelu iznad žala ili ne? 
Marin Vranković: 

- Radi se na predjelu punte Kovača o faktičkom putu, te s lijeve i desne strane nalaze čestice 
Dalibora Ćorića, te je jedan dio tog puta zamijenio s Gradom i za to dao jedno svoju čestici 
koja vodi do plaže, a sve u svrhu formiranja građevinske čestice. Gosp. Ćorić je ishodio i 
lokacijsku dozvolu za građevinu na svojoj čestici. 

Teo Jeličić: 
- To znači da bi put između čestice pok. Tomislava Domančića i vile Sabora ostao samo da bi 

bio pomaknut dva metra zapadno?! 
Doro Abdulamar: 

- Pokazuje nacrt/plan i pokazuje postojeći put, koji ne vodi nigdje i nije se moguće spustiti u 
uvalu. Mi njemu dajemo ovaj dio, a on nama daje put do uvale. 

Predsjednik vijeća: Ovom odlukom mi dobivamo put do uvale. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog za glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -8, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-1. 

Predsjednik vijeća utvrđuje da je iscrpljen dnevni red i srdačno pozdravlja sve nazočne i zahvaljuje 
se na sudjelovanju. 

Sjednica završena u 13,18 

       Zapisnik vodio i sastavio:                                                         Predsjednik Gradskog Vijeća: 

       Marin Vranković, dipl. iur.                                                                    Fabijan Vučetić 

 


